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Vážený pane Malinovský, dovoluji si reagovat na Rozhovor měsíce s Hanou Pelikánovou, 
Pavlíkovou, v dubnovém časopisu Jezdectví.

Velice se mi líbí jak rád popichujete jezdce proti pořádání drezurních závodů na Přední 
Kopanině. Hlavně jak Vám nejvíce vadí, že se vypisují soutěže GP.

Vzhledem k tomu, že již před cca 2 lety jste podobným způsobem popichoval proti nám 
Š.Koblížkovou, ráda Vám k tomu vysvětlím bližší záležitosti.Tato jezdkyně, pokud jezdila 
Rasputina, byla ráda, že si GP na Kopanině může zajet a že se jí výsledky započítavaly do 
žebříčků jezdců. Jakmile další rok již Rasputin nemohl startovat a začala jezdit jen malou 
rundu, tak také na Váš provokativní dotaz, měla výhrady k soutěžim GP, které se na Kopanině 
vypisují, a započítávají do různých žebříčků.

Totéž teď presentuje svými výroky Hana Pelikánová. Několikrát jsme ji v minulých letech 
zvali na naše závody. Bohužel, nestáli jsme ji a jí podobným jezdcům ani za poděkování za 
pozvání, eventuelně omluvu, že nepřijede.Bylo by to určitě pod představy její úrovně.

V letošním roce, jsme se rozhodli vypsat GP pro jezdce, kteří v tomto stupni obtížnosti 
začínají, nebo nedosahují výborných výsledků s vynikajícími koňmi.Taky třeba nemají na 
„Drahé trenéry v zahraničí“, i když řada jich v zahraničí trénovala i trénuje nadále. Jen se lépe 
kolem sebe rozhlédnout. A ejhle, zase jsme šlápli někomu na kuří oko.Ihned je tu zase kritika 
na pořadatele TJJ Přední Kopanina, že někdo se nemůže zúčastnit závodů, když se mu to 
právě velmi hodí. Také není pravda, že jen  na Kopanině se jezdí GP. A co např. Karlovy Vary 
3x ročně GP a Marián.lázně, nebo Brno? 

To že se zdá smutné někomu v naší republice, že může jezdec v soutěži startovat sám, je zcela 
běžné např. při velkých národních závodech v Polsku. Tam vzdálenosti, či jiné okolnosti 
zapříčiní, že zůstane na startovní listině jen jeden jezdec.
Pořadatel soutěž neruší, nechá jezdce startovat, rozhodčí sbor ho spravedlivě ohodnotí a jeho 
výsledek je platný.Nestává se vítězem ale je mu umožněn ohodnocený start.
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Je nám líto, ale jezdci by měli zvážit o čem mluví a co mluví. Mnohdy jen zveřejňují, že 
vůbec neznají pravidla ČJF a navíc si řádně neprostudovali pravidla PDP 2007. 
A Vy pane Malinovský také ne, protože byste uvedené nesmysly nemohl zveřejnit. Jakou 
chybu jste uvedl v článku Vy i Hana Pelikánová si vyhledejte sám.

GP se Na Kopanině vypisuje od roku 1988. Nevím kolik Vám bylo v té době let ale určitě jste
toho o drezuře moc nevěděl. Již v té době k nám jezdili a startovali v GP výborní jezdci 
z jiných států např. Wolfgang Muller, Inna Salbach, Anke Salbach. Taktéž z Polska u nás 
startovali jejich nejlepší jezdci v GP.Za ČSSR jsem startovala pouze já a v roce 1995 také 
slovenská jezdkyně Anna Kišaková, protože tu nikdo jiný po celá léta nebyl.Starší generace 
skončila (např.m.s. Domin Pružínský, Ing.František Janda, pplk František Lechner, nebo pan 
Jiří Stříbrný) a z té nové jsem bohužel byla sama. 9x jsem také startovala na CDIO – W (nebo 
tehdy ještě Wolvo cup) v zahraničí.
Nemám ve zvyku se chlubit, byla jsem svými trenéry jak zahraničními (pí.Marie 
Theodorescu)tak i domácími , (pplk.Jan Pitlík,plk.František Jandl šéf reprez. týmu, nebo 
Dominek Pružínský) vychována ke skromnosti.

Platilo pravidlo méně mluvit, více pracovat a dokázat. To jsem také učila i své juniory a bylo 
jich celkem asi 15. Mezi nimi i Hana Pelikánová, která za Kopaninu na Mistrovství ČR – 
Juniorů startovala v Brně na koni Jarda a v Karl.Varech na koni Pamír, kterého jsem také já 
kupovala do našeho oddílu.
 Tak to jen tak úvodem, abyste se dostal do obrazu a uměl si představit, že se pracovalo 
s koňmi které jsme dostali k dispozici a v reprezentaci jsme mohli do roku 1989 jezdit pouze 
do východního bloku a to ještě velkým přičiněním Prof.Dr.Ronisové st.
 
Více se o zmíněném článku vyjadřovat nemíním, protože nemám ráda velká slova, když sama
vím moc dobře, co znamenají předem slavné výkřiky o účasti na OH.Žádný jezdec nesmí 
zapomínat, že kůň je živý tvor, dnes ho mám a zítra být nemusí. I já osobně jsem v několika 
případech tuto skutečnost zažila a byly to koně připravené do st.T. Přesto to nikomu nepřeji 
ale bohužel i to patří ke sportu.  

Takže článek by se měl nazývat né „Hlavou proti zdi“ ale spíše „Nohama na zemi“.

Vlasta Kadlecová mistr sportu
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